
 

Boomgaardnieuws 

Nieuw gezicht 

Sinds enkele dagen ben ik, Ria Carette, aangesteld als de nieuwe 

directeur van jullie school. Ik heb reeds een lange en diverse loopbaan 

binnen het Stedelijk Onderwijs.  

Misschien is het wel leuk om mee te geven, dat Caroline en ik lang geleden en ook 

vele jaren, collega’s waren in Freinetschool De Harp. 

Momenteel ben ik, onder begeleiding van Caroline, mij helemaal aan het inwerken in 

het reilen en zeilen van de school. Ik ben heel erg onder de indruk van het mooie 

project ‘De Boomgaard’. 

 

Van Telraam naar Questi 

De komende weken zullen er regelmatig nieuwe berichten worden verstuurd. Jullie zijn 

gewoon om de berichten via Telraam te krijgen. Dit platform loopt stilletjes aan op z’n 

laatste benen. Daarom maken we de overgang naar Questi. De meeste mensen 

hebben hun Questi-account reeds geactiveerd. Om alles goed te kunnen opvolgen 

werken we nog enkele weken met beide systemen. Velen onder jullie zullen de mails 

dus via beide systemen krijgen, maar dit is slechts tijdelijk. Kijk dus zeker na of je de 

mails ook via Questi krijgt. Indien er een probleem is, laat het ons weten.  

In volgende nieuwsberichten komen we hier zeker op terug. 

 

Corona en gevolgen voor de school 

Ondertussen is het duidelijk dat alle scholen op 1 september kunnen starten. De 

manier waarop de scholen dit kunnen doen is heel erg afhankelijk van factoren zoals 

aantal ingangen, ligging van de speelplaats, ruimte in de gangen, aantal aanwezigen 

op hetzelfde tijdstip… 

Zoals alle Freinetscholen heeft onze school een sterke traditie in ouderbetrokkenheid. 

In ‘normale tijden’ zijn we een heel open school, waar we ouders met plezier 

ontvangen. Nu zien we ons echter genoodzaakt om dit toch gedeeltelijk  te beperken. 

Zo trachten we het zo veilig mogelijk te houden voor iedereen. 

Het team heeft, in het kader van de veiligheid, het volgende beslist: 

- Iedereen die de school mag betreden, draagt altijd een mondmasker en houdt 

zoveel mogelijk afstand. 

- Enkel de ouders met kinderen uit de eerste en tweede leefgroep mogen de 

school betreden. Ook hier trachten we het aantal mensen te beperken door 

slechts één ouder per gezin op de school toe te laten. We vragen ook om de 
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tijd in de school heel kort te houden, maximum 10 minuten. Maak daarom ook 

geen praatjes in de gangen.   

We maken wel een uitzondering voor de nieuwe ouders met een kind in de 

derde of vierde leefgroep. Zij mogen kun kind wel naar de klas begeleiden. 

Kinderen van de derde en vierde leefgroep gaan na 8 uur alleen naar de klas. 

Dus ouders met een kind in de tweede en derde/vierde leefgroep, begeleiden 

hun kind uit de derde/vierde leefgroep niet naar de klas. 

- Alle fietsen van ouders en kinderen blijven buiten de school. Hiervoor zijn er 

afspraken gemaakt met de stadsdiensten. Er worden parkeerplaatsen 

geschrapt, om de fietsen buiten te kunnen stallen. Terug een ‘schoolstraat’ 

maken was niet mogelijk.  

- Het afhaalmoment op woensdag, omstreeks 12 uur, is altijd heel druk. Er zijn 

ook veel grootouders die hun kleinkinderen komen ophalen. Daarom 

organiseren we dit afhaalmoment anders. 

De kleuters gaan om 12 uur naar beneden en verzamelen in de refter. Het 

afhaalmoment voor de kleuters valt dus iets vroeger dan gebruikelijk. De 

(groot)ouder wacht buiten en de leerkrachten brengen de kleuters naar de deur. 

De kinderen van de andere leefgroepen die om kwart over 12 worden 

opgehaald, gaan met hun leerkracht naar de voordeur. 

- De school heeft een nieuwe deurbel met video.  

Tot 8u20 zal de deur open zijn, zodat de kinderen en eventueel één van de 

ouders naar binnen kunnen.   

Om 8u20 gaat de deur dicht. Kinderen uit de tweede leefgroep worden 

afgegeven aan de deur. Bij kleuters kan één ouder nog mee naar binnen tot 

uiterlijk 8u40. 

We zijn er ons heel erg bewust dat al deze ‘regeltjes’ voor het nodige ongemak zullen 

zorgen, maar we hopen op jullie begrip en samenwerking. Onze richtlijnen zullen we 

ook tussendoor evalueren en bijsturen waar nodig. Laat ons vooral hopen dat we niet 

moeten overgaan naar code oranje of rood. 

 

 

 

 

 


